## **PROFIT ACCOUNTING** 盈大會計師事務所

9th Floor, Amtel Building 148 Des Voeux Road Central, Central, Hong Kong 香港中環德輔道中148號安泰大廈9樓 Fax: (852) 2854 1788 Tel: (852) 2854 1988

Email: info@profitaccounting.hk

Web: www.profitaccounting.hk

## **Hong Kong Trademark Registration Application Form**

香港商標註冊申請表格

(1) Applicant's Information	
Name	Mobile / Tel
姓名:	手提 / 電話:
Email Address	Fax
電郵地址:	傳真:
Mailing Address	
郵寄地址:	
(2) Classification of Trademark Registration 商標註冊類別	
(2) Classification of Industrial Registration 商標註冊類別	
Please refer to Appendix 1 (Trademark Classification of Goods a	nd Services) 請參考附件(1) 商標註冊的類別 - 貨品及服務
	The service of the se
Registration Class(es) 商標註冊類別:	
(3) Description of all goods and services which you want to register	
請描述商標註冊的所有貨品及服務	
(4) Trademark Image 商標圖像	

## (5) Other document 其他文件

Please email the completed application form with copies of the applicant's Hong Kong Identity Card (or Passport) and your company's Business Registration Certificate to us at info@profitaccounting.hk

Please contact us for any enquiry.

填妥此申請表後,請將申請表連同申請人的香港身份證(或護照)以及貴公司的商業登記證的副本電郵給我們 info@profitaccounting.hk。

如有任何疑問,請與我們聯絡。

## (6) Declaration 聲明

I hereby give authorization to Profit Accounting Company Limited to register the above trademark, and declare that all the information given in this application is true and correct.

I understand that if there is any objection (from the Intellectual Property Department and/or any third party), the paid service fees and government fees will not be refunded. The trademark registration can be filed again after modification, and Government fees are required to be paid again.

本人同意委托盈大會計有限公司申請註冊以上商標,並聲明以上資料正實無誤。

本人同意商標註冊期間,如商標被「知識產權處」及/或「其他人士」反對註冊,已繳交的政府費用及本公司的服務費用均不獲退回。有關商標經修改後,可再呈交註冊,並需再次繳交政府費用。

Signature of Applicant: 申請人簽署	
Date 日期:/	/